
SPF Vikbolandet
Styrelsemöte 2016-09-07

Plats: Östra Husby Bygdegård

Närvarande: Monica Helgesson, Lars Andersson, Siv Hellström , Gunilla
Nensen-Johansson, Magnus Arnoldson, Paul Finer, Stig 
Botvidsson och Irene Crona . 

Frånvarande: Agneta Carlberg.

§ 1 Mötets öppnande
Ordförande Monica Helgesson hälsade alla välkomna och förklarade 
mötet öppnat.

§ 2 Dagordning
Utsänd dagordning fastställdes. 

§ 3 Föregående protokoll
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 4 Föreningens ekonomi
Lars Andersson meddelade att föreningens ekonomi är god.

          
Förbundets almanackor för 2017
Beslutades att även i år inköpa förbundets almanackor till 
styrelsemedlemmarna.

Existentiell hälsa 
Beslutades att subventionera höstens samtalsmöten Existentiell hälsa med 
2000 kr, om dessa kommer till stånd.

Dansen
Beslutades att subventionera dansen under hösten med 2000 kr.



Medlemsantal 
Lars Andersson meddelade att två nya medlemmar har tillkommit. Det 
totala antalet är idag 414. 

         
Redovisning av utnyttjade aktivitetstimmar i bygdegården
Ordföranden nämnde att man beräknat antalet timmar föreningen kommer
att utnyttja på bygdegården under det här året och att hon och Lars 
Andersson kommer att redovisa dessa för bygdegårdens representant den 
17 november. En betydande sänkning i antalet timmar har skett jämfört 
med förra året, vilket bidragit till att förbättra föreningens ekonomi.

§ 5 Inkomna skrivelser

Balansera mera
Beträffande den tidigare skrivelsen från Socialstyrelsen angående 
aktiviteten Balansera mera beslutades att föreningen inte skulle göra något
i samband med denna. 

Utställning om mat
Monica informerade om att en utställning om mat ska komma till 
Träffpunkten. Siv undersöker om vi kan ha informationsmöten 
tillsammans med Träffpunkten under hösten .

Seniorevent i Norrköping 2-3 november
Efter förra årets succé återvänder Senior- och pensionärsmässan till 
Norrköping i november. Mässan äger rum i Louis De Geer och arrangeras 
tillsammans med länets pensionärsorganisationer. SPF Seniorerna 
Vikbolandet planerar att delta i eventet. Mer information kommer.

Utbildning för nya styrelseledamöter
Monica Helgesson undrade om styrelsens medlemmar hade fått någon 
information om eventuella kurser för styrelseledamöter. Endast Lars 
Andersson hade fått kursförslag för nya medlemsregistret och Paul Finér 
för nya websidan. Monica skickar den information hon fått.

Bevakning av grundläggande betalningstjänster
Från Länsstyrelsen i Östergötland hade inkommit förfrågan om 
medlemmarnas synpunkter gällande ovannämnda tjänster vilket i 
huvudsak berör kontanthanteringen. Frågan kommer att ställas till 
medlemmarna vid nästa månadsmöte och Lars Andersson kommer 
därefter att meddela Länsstyrelsen resultatet.



§ 6 Rapporter

Informationsmöte om Existentiell hälsa den 1 september
Lars Sundbergs information om sina 5 samtalsmöten i Existentiell hälsa 
som planeras under hösten tillsammans med Studieförbundet Vuxenskolan
hade lockat ett 20-tal intresserade till Träffpunkten. Förslaget är att 
förlägga dessa till 5 tisdagar kl 10.30-12.00. Senaste anmälningsdatum för
deltagande är den 13 september och anmälan kan göras till Anna Eriksson 
på Vuxenskolan i Valdemarsvik. Tel. 0123-51939.

Tattoo i Eksjö den 13 augusti
Monica Helgesson rapporterade kortfattat från evenemanget som varit 
mycket välorganiserat. God mat, utmärkt guidning i gamla Eksjö och en 
väl genomförd Tattoo. Mer om detta går att läsa på vår hemsida där även 
Göran Carlssons fina bilder kan beskådas.
Till nästa år finns planer på att organisera en gemensam båtresa för 
distriktet.

Årets kräfskiva den 17 augusti
Deltagarantalet vid årets kräftskiva var lågt, ca 65-70 deltagare totalt, 
varav 47 betalande. Intresset de senaste åren har varit vikande och vid 
nästa månadsmöte kommer frågan att ställas till medlemmarna om vi ska 
fortsätta med kräftskiva i augusti eller kanske försöka hitta ett alternativ.

Ändring av månadsmötena i oktober och november
Agneta Carlberg, sockenombud för Östra Husby, hade frågat om det fanns
möjlighet att skifta månadsmötesdatum med Östra Stenby-Konungsund. 
Det hade accepteras vilket innebär att Östra Stenby-Konungsund har sitt 
den 19 oktober och Östra Husby den 16 november. Ändringarna förs in i 
höstens programblad som kommer att finnas tillgängligt på nästa 
månadsmöte den 21 september.
 

§ 7 Resor  

Endagsresa
Monica tar fram information (broschyr) för s.k. Ullresor.

Studiebesök 
Flera olika förslag diskuterades och Magnus Arnoldson tar fram 
ytterligare några till nästa möte.  



Julresa/-marknad
Som tidigare meddelats kommer Agneta att lämna mer information om 
den föreslagna resan till Tidö slott vid nästa månadsmöte. 

          
Distriktet/Förbundet
Monica meddelade att distriktet beslutat förorda Christina Rogestam som 
förbundets ordförande för en ny mandatperiod då hon visat sig villig att 
ställa upp för omval.
Övriga tillsättningar kommer att diskuteras vid höstens 
ordförandekonferens.

Anpassade lägenheter i Norrköping
Monica meddelade att ny information inkommit från KPR om ett par 
lediga anpassade lägenheter i Norrköping. 

Intressanta ämnen för informationsmöten 
Siv meddelade att hon ställt frågan vid det senaste informationsmötet och 
fått förslaget Arv och testamente. Hon undersöker möjliga 
föredragshållare i ämnet.

Även information från SOS Alarm föreslogs som ett intressant ämne.

Fixartjänsten
Siv meddelade att hon fått information om att Fixartjänsten kommer att 
besöka Träffpunkterna för att informera om sin verksamhet. Hon försöker 
samordna en sådan informationsträff med Träffpunktens ansvariga Lena.

§ 9 Avslutning och nästa möte
Ordföranden tackade de närvarande för visat intresse .
Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 12 oktober 2016,  kl. 13.00  i 
Östra Husby bygdegård. 

Vid protokollet: _________________ Justeras: _______________________
Iréne Crona Monica Helgesson


